
Zápisnica 

z tretieho riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 14. júla 2022 o 17.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 

_________________________________________________________________________ 

Prítomní poslanci:  Matej Rehák, Martin Beňo, Milan Cabánek, Martin Zelenaj, Eliška 

Kuklová, Peter Pagačovič, Ivan Behúl, Stanislav Šantavý, Mária Macánková 

Počet prítomných občanov: dvaja 

Program :  

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Procedurálne otázky 

4. Informatívna správa starostu obce  

5. Kontrola plnenia uznesení 

6. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2022 

7. Náležitosti súvisiace s komunálnymi voľbami a príslušnými lehotami: 

- určenie volebného obvodu  

- počet poslancov na roky  2022 – 2026 

- úväzok starostu na roky  2022 - 2026 

8. Rôzne  

9. Diskusia 

10. Návrh na uznesenie 

11. Záver 

 

 Starosta obce otvoril tretie riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  

prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v plnom počte a sú uznášania 

schopní. Starosta obce vymenoval za zapisovateľku Renátu Bírovú. Poslanci OZ jednohlasne 

odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Stanislav Šantavý a Martin Zelenaj. Zároveň 

jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Matej Rehák, Mária Macánková 

a Eliška Kuklová. Program rokovania bol upravený nasledovne: za bod 7- Náležitosti 

súvisiace s komunálnymi voľbami bol zaradený bod – Kolaudácia kanalizácie na Obežnej, 

Švantnerovej a časti Radošinskej ulice. Takto doplnený program rokovania poslanci OZ  

jednohlasne odsúhlasili (všetci za). 

  

V informatívnej správe starosta obce oboznámil prítomných o finalizácii prác na 

kanalizácii obce Lužianky, III. etapa, 2. časť. Dňa 20. 07. 2022 by sa malo uskutočniť 

preplachovanie potrubia, dňa 23.07. 2022 by Západoslovenská vodárenská spoločnosť, a.s.  

mala vykonať kamerové skúšky potrubia a začiatkom augusta by mohla byť kolaudácia 

stavby. Poslanec Martin Zelenaj chcel vedieť, kedy sa budú môcť občania napojiť na 

kanalizáciu. Poslanec Martin Beňo uviedol, že po vydaní kolaudačného rozhodnutia, ktoré 

nadobudne právoplatnosť po 30 dňoch, sa budú môcť občania napojiť. 

Víťazná firma, ktorá mala vykonať výstavbu kanalizácie III. etapa, 3.časť, odstúpila od 

zmluvy. Bude oslovená firma, ktorá bola vo verejnej súťaži druhá v poradí, resp. tretia, na 

vyjadrenie sa, či majú záujem podpísať zmluvu na vybudovanie kanalizácie. 

Poslanec Stanislav Šantavý sa informoval na opravu Radošinskej ulice. Starosta obce uviedol, 

že zmluva s fy Staveko na rekonštrukciu komunikácie je podpísaná. Ďalej sa informoval na 

kanalizáciu na Mesačnej ulici. Starosta obce informoval o stretnutí s občanmi z uvedenej 

ulice. Občania nemajú záujem o vybudovanie tlakovej kanalizácie, nakoľko by si museli 

zakúpiť prečerpávačky. Trvajú na vybudovaní gravitačnej kanalizácie, čo však technicky nie 

je možné. Starosta obce ďalej informoval prítomných o žiadosti RG Invest Nitra o prevzatí 

verejného osvetlenia v RED OAK do správy obce. Touto žiadosťou sa bude OZ zaoberať na 

nasledujúcom zasadnutí. 
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Hlavná kontrolórka obce predniesla správu z kontroly plnenia uznesení. 

 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo predložený  „Plán kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2022“(všetci za). 

 

      Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a určilo: 

- podľa zákona č. 180/2014 Z.z. o podmienkach výkonu volebného práva  v znení neskorších 

predpisov a podľa §11 ods. 3 písm. e) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov jeden volebný obvod,  

- podľa zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov na celé 

volebné obdobie rokov 2022 až 2026 pre voľby do obecného zastupiteľstva  9 poslancov, 

- podľa zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov na celé 

funkčné obdobie starostu 100 % rozsah výkonu jeho funkcie. 

Hlasovanie : 

Celkový počet poslancov :        9  poslancov 

Počet prítomných poslancov :   9   poslancov 

„Za“ hlasovalo:                          9  poslancov  

„Proti“  hlasovalo :                    0  poslancov  

„Zdržal sa“ hlasovania:             0  poslancov  

 

     Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo, aby po kolaudácii ďalších častí 

vybudovanej kanalizácie a to : 

stoka H         =  465,34 bm 

stoka H2       =    74,71 bm 

stoka H2-1    =    49,15 bm 

prípojky         =   51 ks  

SO 01 splašková kanalizácia – gravitačná 

stoka „H“   PVC DN 400 – dĺ. 16,58 m 

stoka „H1“ PVC DN 300 – dĺ.  49,68 m 

stoka „K“   PVC DN 300 – dĺ. 407,00 m 

stoka „K1“ PVC DN 300 – dĺ. 365,71 m 

stoka „K2“ PVC DN 300 – dĺ.  111,15 m 

SO 02 tlaková kanalizácia 

výtlak „VH“ HDPE PE 100 D 110 – dĺ. 318,47 m 

výtlak  D 63 – dĺ. 221,13 m 

SO 03 čerpacia stanica 

ČS 10  

bola prevádzkovateľom Západoslovenská vodárenská spoločnosť, a.s., OZ Nitra, Za 

hydrocentrálou 4, 949 60  Nitra, IČO : 36550949 (všetci za). 

  

Starosta obce poďakoval kultúrnej komisii za zorganizovanie súťaže „Lužianky 

kotlík“. Ďalej informoval o žiadostiach Márie Humenskej a Evy Urbanovej o odkúpenie 

obecných pozemkov. Žiadosti budú prejednávané až po upresnení. 

Poslanec Stanislav Šantavý uviedol, že na web stránke obce nenašiel zmluvu na zhotovenie 

fasády hasičskej zbrojnice. Informoval sa na zverejnenie dodatkov na kanalizáciu obce. 

Starosta uviedol, že sú zverejnené. Poslanec Stanislav Šantavý opätovne upozornil, že v III. 

etape, 3. časti kanalizácie, nie je riešené odkanalizovanie Športovej ulice, cez ktorú len 

prechádza tlaková kanalizácia z Rastislavovej ulice (od železničného priecestia po Zbehy). 

Jedná sa o domy a pozemky na Športovej ulici, budovu futbalového ihriska a výhľadovo 

o rodinné domy v záhradách domov z ulice Na Ihrisko. Je potrebné zadať spracovanie  
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projektovej dokumentácie pre túto časť projektantovi kanalizácie, aby sa to neriešilo, keď 

bude 3. časť kanalizácie už vo výstavbe. Upozornil na potrebu osadiť kanalizačné poklopy do 

stredu jazdného pruhu. Poslanec Matej Rehák navrhol, aby boli betónové. 

Poslanec Matej Rehák sa informoval: 

- ak v poradí ďalšia firma podpíše zmluvu na zhotovenie kanalizácie na III. etapu, 3. časť, 

bude možné začať budovať kanalizáciu v septembri tohto roku? Poslanec Martin Beňo 

uviedol, že po prebehnutí určitých procedurálnych krokov, by sa relatívne mohlo v septembri, 

resp. októbri 2022 z budovaním kanalizácie začať, 

- čo sa bude diať s poškodenou lipou? Nakoľko je lipa vo vnútri v dezolátnom stave,  starosta 

sa informoval na príslušnej inštitúcii ako ďalej postupovať. Do lipy sa vsype látka, ktorá ju 

celkom rozloží a potom sa na jej miesto môže zasadiť nová lipa. Poslanec Milan Cabánek 

navrhol z lipy vyrobiť lavičku a osadiť na miesto lipy, 

- v akom štádiu je zámenná zmluva (Korytovská ulica) medzi obcou a cirkvou. Starosta obce 

uviedol, že cirkev mala dať zmluvu zapísať do KN, ale zatiaľ tak ešte neurobila, 

- či sa bude pokračovať vo výmene poklopov na Rastislavovej ulici? Bude sa pokračovať 

postupne, 

- cintorín Kajsa-je vydané stavebné povolenie? Starosta obce uviedol, že zatiaľ nie, zbierajú 

sa potrebné povolenia, 

- majiteľ zmrzlinárne by sa mal vyzvať na odstránenie prenosného domčeka z obecného 

pozemku. Starosta obce uviedol, že nájomná zmluva mu končí v auguste tohto roku a potom 

sa môže s ním rokovať o ďalších krokoch, 

- kanalizácia na ulici Pri trati je skolaudovaná? Starosta obce uviedol, že je skolaudovaná, 

ZSVS ju zatiaľ len prevádzkuje, ale nemá ju v správe, 

- či je vyriešený problém s p. Kikom na Ciolkovského ulici ohľadne neporiadku na 

železničiarskom pozemku? Hlavná kontrolórka uviedla, že je to dlhodobý proces, p. Kiko sa 

neustále odvoláva proti rozhodnutiam súdov a robí prieťahy, 

- územné rozhodnutie, vydané pre golfový areál treba skontrolovať . 

Starosta obce uviedol, že bola schválená výsadba stromov v školskom areáli a na zbernom 

dvore. Ďalej informoval o odovzdaní staveniska pre vybudovanie cyklotrasy a lávka cez rieku 

Nitra sa finančne prehodnocuje, nakoľko ceny materiálov na jej zhotovenie výrazne vzrástli. 

Poslankyňa Mária Macánková chcela vedieť, či sa riaditeľka ZŠ s MŠ vyjadrila k enormnému 

zvýšeniu nákladov na kúrenie. Starosta obce uviedol, že zatiaľ vysvetlenie nepodala. Poslanec 

Stanislav Šantavý uviedol, že školník by mal stav plynomeru pravidelne kontrolovať 

a v prípade vyššej spotreby informovať riaditeľku a problém operatívne riešiť. 

Poslanec Matej Rehák informoval prítomných o ďalšom priebehu pozemkových úprav.           

 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne odsúhlasilo uznesenia a následne starosta obce 

poďakoval prítomným za účasť a o 18.35 hod. ukončil tretie riadne zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva v Lužiankach. 

 

 

Overovatelia: 

  _____________________   ______________________ 

                 Stanislav Šantavý        Martin Zelenaj 

 

 

 

 

 

Zapísala: Renáta Bírová 


